
ПРОТОКОЛ № 8 
засідання кафедри проектування харчових виробництв та верстатів нового 

покоління від 30.05.2024 р. 

  

ПРИСУТНІ: зав. кафедри, д.т.н. професор Осипенко В.І., к.т.н. доцент 

Мізнік Л.М., к.т.н. доцент Мисник Л.Д., к.т.н. доцент Філімонова Н.В., старший 

викладач Тімченко О.В., старший викладач Хандюк М.В., провідний спеціаліст 

Клинковська Л.О., завідувач лабораторіями Горобець І.О., д.т.н. доцент 

Плахотний О.П., к.т.н. доцент Губар Є.Я., к.т.н. старший викладач Хижняк 

Є.В., к.т.н. старший викладач Коваленко Ю.І., аспіранти Несен О., Середюк С., 

Прусс М., начальник конструкторсько-технологічного відділу ТОВ «БЕСТЕ 

ПЛЮС» Братко О.В., директор ПрАТ «Юрія» Пустовіт В.М., директор ТОВ 

«Араміс» Шевченко С.Б., начальник цеху 224 ТОВ «НВК Фотоприлад» Носов 

О.С., директор ПП «Фотоніка плюс» к.т.н., Холін В.В. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Науково-методичний семінар на тему «Експертиза змісту ОНП «Лазерні 

технології та процеси фізико-технічної обробки» за результатами аналізу 

підсумків акредитації ОНП ЧДТУ».  

Доповідає зав. кафедри, гарант ОНП д.т.н. професор Осипенко В.І. 

2. Про стан підготовки та хід виконання бакалаврських кваліфікаційних 

робіт. 

Доповідають: старший викладач Хандюк М.В., керівники бакалаврських 

кваліфікаційних робіт. 

3. Про стан профорієнтаційної роботи кафедри. 

 Доповідають: к.т.н.  Філімонова Н.В., к.т.н. доцент Мізнік Л.М. 

4. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Інформацію зав. кафедри, гаранта ОНП д.т.н. професора Осипенко В.І. про 

результати акредитації ОНП ЧДТУ у 2023 р. Підходи, зауваження та пропозиції 

акредитаційних комісій. 

ВИСТУПИЛИ:  

Прусс М.Р. Підтримав та розширив пропозиції гаранта ОНП відносно 

вдосконалення пунктів розділу 1 «Загальна характеристика». Плахотний О.П., 

Філімонова Н.В., Коваленко Ю.І., з врахуванням наданої Осипенко В.І. 

інформації надали власні пропозиції по вдосконаленню освітньої складової 

ОНП в циклі дисциплін професійного спрямування з метою підвищення 

використання сучасних програмних засобів. Середюк С,П. враховуючи власний 

досвід науково-дослідної роботи запропонував до ОК ОД7 «Математична 

обробка експериментальних даних» додати розділ «Дисперсійний аналіз при 

експериментальному дослідженні». Шевченко С.Б., запропонував власний 

підхід до перегляду і редагування кількості і змісту ЗК, ФК та РН які 

відповідають викликам сьогодення та сучасним потребам ринку та 

несуперечать наведеним зауваженням акредитаційних комісій. 

 



1. УХВАЛИЛИ:  
Затвердити розробниками вдосконаленої ОНП Осипенка В.І., Плахотного 

О.П., Філімонову Н.В., Прусса М.Р., Шевченка С.Б. Розробникам ОНП 

врахувати результати семінару та в 5 денний термін внести необхідні зміни в 

ОНП та розмістити на сайті університету оновлену ОНП для загального 

обговорення. 
 

2. СЛУХАЛИ:  

Інформацію старшого викладача Хандюка М.В та керівників 

бакалаврських кваліфікаційних робіт про стан підготовки та хід виконання 

бакалаврами бакалаврських кваліфікаційних робіт. Доповідачі повідомили, що 

готовність кваліфікаційних робіт складає 90-95%, всі бакалаври зобов’язалися 

вчасно завершити виконання робіт. Завідувач кафедри, д.т.н. професор 
Осипенко В.І. наголосив, що потрібно уточнити особистий внесок здобувача 

вищої освіти на кожному плакаті та у висновках бакалаврської кваліфікаційної 

роботи. Захист бакалаврських кваліфікаційних робіт відбудеться 13 червня 2024 

року.  

2. УХВАЛИЛИ:    

1. Інформацію прийняти до відома. 

2. Керівникам бакалаврських кваліфікаційних робіт продовжити роботу з 

бакалаврами щодо вчасного виконання робіт. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Інформацію завідувача кафедри, д.т.н. професора Осипенка В.І., к.т.н., 

доцентки  Філімонової Н.В. та к.т.н. доцентки Мізнік Л.М. про стан 

профорієнтаційної роботи кафедри. Доповідачі повідомили про проведення 

пробного тестування до ЄВІ. Всі студенти набрали кількість балів, потрібних 

для вступу. Проводиться робота серед випускників шкіл та робітників 

підприємств галузі щодо вступу на навчання на спеціальності кафедри. 

3. УХВАЛИЛИ:  

 

4. СЛУХАЛИ:  

Інформацію завідувача кафедри, д.т.н. професора Осипенка В.І. про 

необхідність щотижневої перевірки кураторами журналів відвідування занять. 

4. УХВАЛИЛИ:  

Інформацію прийняти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ: Інформацію завідувача кафедри, д.т.н. професора Осипенка 

В.І. про необхідність використати працівниками кафедри щорічну відпустку до 

1 вересня 2024 р. 

5. УХВАЛИЛИ:  

Інформацію прийняти до відома. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


